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PROVINCIERAAD VAN VLAAMS-BRABANT

Vergadering van 14 december 2010

Voorzitterschap van de heer Vic LAUREYS, Voorzitter

De vergadering wordt om 14.10 uur geopend.

Verontschuldigingen

Mevrouw Véronique Caprasse en de heren Toon Toelen en Johnny Van Droogenbroeck zijn 
verontschuldigd.

Mededelingen

De heer voorzitter deelt mee dat de nieuwsbrief van VERA van december 2010 op de banken 
ligt.

Het "Straffe Streek Boek", dat vorige raadsvergadering werd geschonken, kan nog bijbesteld 
worden.

Indiening van de verslagen

De heer voorzitter deelt mee dat de voorstellen nrs. 141, 142, 143, 144, 145, 146, 147, 148 en 
149 zijn neergelegd op het bureau.

Bij het voorstel 132 werden op 8 december 2010 de amendementen nrs. 132/1, 132/2, 132/3, 
132/4, 132/5, 132/6, 132/7 en 132/8 ingediend.
Bij het voorstel nr. 132 werd op 10 december 2010 het amendement nr. 132/9 ingediend.
Er werd vandaag ook nog een amendement nr. 132/10 ingediend, dat op de banken wordt 
gelegd.

Spreker verwijst voor de bespreking van de voorstellen naar het vervolg van de agenda.
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Notulen

De heer voorzitter deelt mee dat de notulen van de vergadering van 7 december 2010
beschikbaar zijn.

Voor de goedkeuring ervan verwijst hij naar artikel 33 van het Provinciedecreet.

Het beknopt verslag van de vergadering van 7 december 2010 evenals de lijst van de op die 
vergadering genomen besluiten zijn op de banken neergelegd.  
Gisteren werd per e-mail het beknopt verslag en de lijst van de genomen besluiten van 7 
december 2010 verstuurd.

*

Vragenuur

De heer voorzitter vraagt overeenkomstig artikel 32 van het Provinciedecreet of er 
provincieraadsleden zijn die mondelinge vragen wensen te stellen aan de deputatie.

De heer Anciaux zegt dat zijn mondelinge vraag voorbijgestreefd is. Ondertussen is gebleken 
dat het rapport van Greenpeace nep was. 
Spreker betreurt dat Greenpeace dergelijk dossier misbruikt voor een public-relation stunt. Op 
die manier worden de bekommernissen van de belanghebbenden geridiculiseerd. De 
demarche van Greenpeace zal meer negatieve dan positieve effecten hebben. 

Spreker zegt dat de bekommernissen reëel blijven en stelt de volgende vragen:

- Voert de deputatie overleg met het Vlaamse Gewest aangaande het project van de 
verbreding van de Ring? Zo ja op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 
- Wat is de stand van zaken van dit project?
- Werd er in dit project reeds gepeild naar de effecten op de leefbaarheid van de betrokken 
wijken en gemeenten bij/na een eventuele verbreding van de Ring?
- Verdedigt de deputatie in dit dossier eveneens het principe dat de verhoogde leefbaarheid 
van de betrokken wijken en gemeenten een van de belangrijkste toetsstenen is bij de 
beoordeling van de eventuele voorstellen tot verbetering van de doorstroming van het verkeer 
op de Ring?

De heer Dekeyser, gedeputeerde, beaamt dat het een misplaatste grap van Greenpeace is.

De provincie wordt sinds 2008 door het Vlaamse Gewest betrokken bij de verschillende 
besprekingen inzake het dossier voor de verbreding van de Ring.
De provincie is aanwezig bij de besprekingen met de betrokken gemeenten. De provincie staat 
op één lijn met deze gemeenten, inzake ingenomen standpunten. 
Er zijn besprekingen om een beperkte opoffering inzake leefbaarheid te bekomen in ruil voor 
een verbetering van de mobiliteit. 
De provincie volgt ook het START-project. 

De administratie Wegen en verkeer zal in de raadscommissie van februari 2011 een 
toelichting geven over de stand van zaken. 
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De provincie verdedigt uiteraard de principes dat de verhoogde leefbaarheid van de betrokken 
wijken en gemeenten een van de belangrijkste toetsstenen is bij de beoordeling van de 
eventuele voorstellen tot verbetering van de doorstroming van het verkeer.

Op 8 december 2010 is er een vergadering geweest over de MER-problematiek. Het verslag 
van deze vergadering is nog niet toegekomen. 

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat ook rond de Resoc-werking het dossier opgevolgd 
wordt.
Er zijn goede contacten met de gemeenten rond Zaventem. Er is een eerste actie geweest van 
de burgemeesters. De burgemeesters van de gemeenten van de Noordelijke ring en een deel 
van het arrondissement Leuven hebben gevraagd om ook te kunnen aansluiten.
Zestien burgemeesters hebben een brief gericht aan de Vlaamse regering waarin zij pleiten 
voor het "en-en"-verhaal, multimodaal, het respecteren van de timing, het voorzien van de 
nodige budgetten, het verminderen van het sluikverkeer en voor een intergewestelijke aanpak 
samen met het Brusselse Gewest.
Ook op deze manier kan de provincie haar rol spelen om samen met de gemeenten de 
Vlaamse regering attent te maken op de problematiek.

De heer voorzitter gaat over tot de bespreking van het voorstel nr. 132 - Ontwerp van de 
financiële nota der ontvangsten en uitgaven voor het begrotingsjaar 2011.

Het begrotingsontwerp werd op 9 en 16 november 2010 besproken in de raadscommissie 
financiën en fiscaliteit.
Vandaag wordt de algemene bespreking van het begrotingsontwerp afgerond.
Naargelang de vordering van de werkzaamheden wordt het programma afgewerkt zoals het in 
de agenda van de provincieraad vermeld werd.
Op 8 december 2010 werden de amendementen nrs. 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/5, 132/6, 
132/7 en 132/8 ingediend door de VLAAMS BELANG-fractie.
Op 10 december 2010 werd het amendement nr. 132/9 ingediend door de 
VLAAMS BELANG-fractie. Vandaag werd het amendement nr. 132/10 ingediend door de 
heer Pijpen, namens de raadscommissie financiën. Een exemplaar van de amendementen is op 
de banken neergelegd.
Voor de bespreking hebben de raadsleden een hele reeks documentatie ontvangen.
Op de banken ligt eveneens een erratum bij het budgetontwerp 2011.  Dit erratum is het 
gevolg van opmerkingen die in de raadscommissie werden geformuleerd en ook door 
provincieraadslid Fons Heyvaert.

De heer voorzitter deelt mee dat de eerst wordt verder gegaan met de algemene bespreking 
van het begrotingsontwerp. De fractievoorzitters van de oppositiepartijen komen nu aan bod.

Algemene bespreking

De heer Laeremans, namens de Vlaams Belang-fractie.

Spreker verwijst naar de wateroverlast van de voorbije maand. De gouverneur, prins Filip en 
minister Turtelboom bezochten de getroffen gebieden, maar natuurlijk gaan onze gedachten 
naar onze getroffen inwoners die nu nog steeds in de miserie zitten.

Ook figuurlijk hebben we meer dan ons deel gekregen: 
Internationaal slaan de golven hoog over de reling van het Euro-schip, dat in woeste wateren 
verzeild geraakt is en dreigt te kapseizen. 
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In eigen land spoelde een N-VA-tsunami door het politieke landschap, dat sindsdien in een 
moeras is veranderd waaruit de Belgische politici niet meer weg geraken omdat ze water en 
vuur proberen te verzoenen. Ze hebben daar een groot wachtbekken gebouwd, een “wacht e’ 
bekke”, oewij ebben tijd noodik. 

De federale kletspartijen hebben geen tijd meer over om zich ernstig bezig te houden met 
onze pensioenen die dreigen te verwateren of met asielzoekers of andere Roma uit het oosten 
die ons momenteel overspoelen. Daar worden overal in onze buurlanden dijken tegen 
gebouwd, maar hier lokken we ze met gratis hotelverblijf of minstens opgefriste, van 
splinternieuw meubilair voorziene kamers in legerkazernes, met een aanzienlijke winstkans 
op dwangsommen van 500 euro per dag per persoon of anders een royale OCMW-steun, met 
openstelling van knelpuntberoepen voor Bulgaren en Roemenen en lieve weggooipapiertjes 
om het land te verlaten, verpakt in gelukskoekjes  “glimlach en probeer het morgen nog 
eens”. Er is immers altijd nog hoop op de volgende regularisatiegolf!

In troebel water is het goed vissen, en dus denken minder bekende hengelaars wel eens wat 
voordeel te halen uit de verwarde situatie. Zo dook vorige week het verhaal op van onze 
provinciale directeur van de Vlaamse Maatschappij voor Watervoorziening, die zijn Oetingse 
hoeve zou hebben laten renoveren door eigen bedrijfspersoneel en zelfs het zwembad van een 
bevriende politicus zou hebben laten vullen. Vreemd genoeg werd nergens in de media 
verteld tot welke (s)partij de man behoort en al evenmin de vraag gesteld waarom de man dan 
in Sint-Genesius-Rode gemeenteraadslid was.

Sommige progressieve krachten in dit land zijn hypergevoelig voor wat er allemaal op hen 
afstroomt. Zij krijgen de tranen in de ogen als ze zien dat alles hier blank staat. En daarom 
moeten er quota komen voor meer allochtonen op de VRT, daarom wordt de 
jeugdbewegingen verweten dat zij te bleek zien, daarom moeten onze christelijke feestdagen 
verdwijnen, daarom komen er hilarische nepstudies uit die moeten aantonen dat er absoluut 
geen verband is tussen criminaliteit en allochtonen. Voortaan zullen we in de krant dus niet 
meer lezen dat er een carjacking werd gepleegd door drie “jongeren”, maar wel dat drie 
“werklozen” de daders waren.

Ook de provincie past in dit waterverhaal.

1) Vlaams Belang hoopt dat er zo snel mogelijk duidelijkheid komt over de extra 
inspanningen die zullen moeten gebeuren om beter voorbereid te zijn op een volgende 
overstroming.

2) Ten tweede ondervinden wij allemaal de gevolgen van het ergerlijke immobilisme van 
boven. Zo steeg alleen al het budget van Fedasil in één jaar tijd van 253 tot 347 miljoen euro, 
zonder de dwangsommen, die voor volgend jaar al op 3 miljoen euro geraamd worden.
Dat kost de Vlaams-Brabanders dus al bijna anderhalve keer onze buitengewone begroting.
Dit jaar zullen tussen de 20.000 en 25.000 illegale vreemdelingen zijn geregulariseerd en dus 
zullen zij aanspraak kunnen maken op een uitkering. Onze OCMW’s en dus onze gemeenten 
zullen daar voor moeten opdraaien. Dweilen met de kraan open dus!

3) Ten derde is er de rechtstreekse aanval van de Vlaamse regering op de provincies: die wil 
de helft van de provinciale vijver laten leeglopen. Natuurlijk spartelen de gedeputeerde 
snoeken dan tegen, want zij dreigen honger te lijden als een flink deel van hun prooien mee 
wegspoelt. Vlaams Belang bekijkt dat enigszins van op afstand, want zelf staat ze overal 
buiten, maar spreker zegt geen leedvermaak te hebben.

De provincie doet op heel wat vlakken haar best om leemten op te vullen, de streekproblemen 
aan te kaarten en de gemeenten achter de schermen te helpen. Dat is vaak veel te weinig 
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geweten in het parlement, waar men al te makkelijk “tabula rasa” wil maken zonder een 
valabel en grondig overlegd alternatief te bieden.

Eerst was er de indruk dat de provincies zich lijdzaam zou laten droogleggen, maar nu is er 
toch wel wat verzet op gang gekomen. 
Gedeputeerde Swinnen stelde dat ze tot de laatste snik zou vasthouden aan haar 
persoonsgebonden bevoegdheden, en dat siert haar. Spreker zegt te houden van een 
vechtersmentaliteit. Als de CD&V ook zo’n Vlaamse overtuigingskracht aan de dag had 
gelegd, dan waren er nooit Vlaams-nationalistische partijen van de grond geraakt.

Spreker geeft nog een tip mee: laat aan de onderhandelaars weten dat ze beter eerst het 
onnatuurlijke, nutteloze en nefaste federale niveau zouden opdoeken, om daarna Vlaanderen 
zijn volle bevoegdheden te gunnen zoals elk ander volk ter wereld die krijgt.
En als dat eenmaal werkt zoals het hoort en een volwaardig Vlaams parlement zich minder 
met pietluttigheden zal kunnen bezighouden, zal het ongetwijfeld bereid zijn om een meer 
evenwichtige binnenlandse staatshervorming uit te werken, waar ruimte is voor een 
uitgezuiverd tussenniveau met beperkte maar logisch samenhangende regionale 
verantwoordelijkheden. 
Intussen beschouwt spreker het Groenboek als een interessante maar controversiële bijdrage 
tot het debat.

De begroting zelf

Die werd naar aloude traditie alweer eerst met de pers besproken vorige week, zodat de 
journalisten niet meer genoodzaakt zijn om de provincieraad bij te wonen. Hoe dat te rijmen 
valt met de oproep van mevrouw Hermans om de raad meer in beeld te brengen, is niet 
bepaald duidelijk.

Over het algemeen is deze begroting een doorslag van die van vorig jaar, zodat de kritiek 
parallel loopt. 
Positief is dat de toelichtingennota systematischer een uitleg geeft bij de verschillende posten, 
zodat er al heel wat vragen wegvallen. Dat was ook vast te stellen bij de kortere bespreking in 
de commissie. Eigenaardig dat daar drie jaar kritiek voor nodig is vooraleer zoiets verandert.
Toch blijft nog altijd de vraag naar een overzichtsfiche per dienst of instelling, met inkomsten 
en uitgaven, dus een verder uitgewerkte versie van p. 119-121.

De gezonde financiële situatie zet zich door, de schulden verminderen en het reservefonds 
houdt stand, dus kan de deputatie gemakkelijk een jaartje verder bollen.
Dat heeft natuurlijk ook te maken met het feit dat – zoals René Swinnen al aangaf – de 
realisatiegraad van de geplande investeringen erg zwak is.
De inkomstendaling van de opcentiemen ten aanzien van de rekening 2009 met 1 miljoen 
euro, lijkt zeer bizar, want daarmee zouden we terugvallen op het niveau van 2008. Wat is 
daar de verklaring voor? 

Onderwijs
Er is nog geen duidelijkheid in hoeverre het stappenplan zal gerealiseerd worden. In de 
beleidsnota is de toelichting trouwens voor de helft onleesbaar.

Zaterdag kon in het persdossier gelezen worden dat er in Tienen al enkele maanden een 
allochtone bende rondhangt die scholieren afperst, ook aan het PISO. Welke maatregelen zijn
daartegen genomen door de deputatie?

Op de raadscommissie werd vernomen dat de dienst onderwijsflankerend beleid op een totaal 
voorbarige manier meedrijft met de ideetjes van minister Smet. Die man is geobsedeerd om 
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de schotten tussen ASO, TSO en BSO te doorbreken en het watervalsysteem af te schaffen.
In grote lijnen komt het erop neer dat hij de studiekeuze voor leerlingen van 12 jaar nog twee 
jaar langer wil uitstellen en dat iedereen in de eerste graad moet samen zitten, waar er nu een 
scheiding is tussen ASO, TSO en BSO-leerlingen.
Maar nu al is er een groot probleem in de lagere school door het feit dat er tussen de 
leerlingen een te groot niveauverschil is in de derde graad, met frustraties bij de minder 
intellectuele kinderen en tijdverlies voor de anderen. Smet wil dat blijkbaar nog twee jaar 
langer volhouden, met een onvermijdelijke nivellering naar beneden tot gevolg.

Vlaams Belang vindt die ideeën alvast knettergek. Spreker zegt dat hij twee kinderen in het
ASO had, eentje in ASO en TSO en eentje in BSO. Stel dat nummer 1 en nummer 4 hadden 
samen gezeten in één klas, dan zou dat voor beiden gewoon nefast geweest zijn.
Hoe is het mogelijk dat men wil terugkeren naar het mislukte VSO-experiment, terwijl we het 
uitstekend doen in de internationale Pisa-testen, en landen met een “comprehensieve” (VSO-
achtige) eerste graad (Zweden, Denemarken, Frankrijk, Engeland, Duitse Gesamtschule, 
Spanje, Italië, Portugal, ...) opvallend slechter scoren?

Heeft gedeputeerde Jiroflée al eens aan de leerkrachten gevraagd of zij wel akkoord gaan met 
de hervormingen die Smet voorstelt? Naar goede gewoonte heeft het werkvolk daar natuurlijk 
geen inspraak in.
Vlaams Belang vindt dat het onderwijsflankerend beleid zich veel nuttiger zou kunnen 
bezighouden.
In de Vlaamse rand rond Brussel kampen meer en meer scholen met een toenemende 
vervreemding en verfransing: Brussel loopt over door ongebreidelde immigratie en de 
Vlaams-Brabantse scholen moeten de problemen dus maar opvangen. Maar nergens is er een 
gecoördineerd beleid om de toegenomen lasten te helpen dragen.  
In vele klassen spreekt meer dan de helft van de leerlingen intussen thuis geen Nederlands, 
wat tot onvermijdelijk gevolg heeft dat het algemene niveau daalt. 
Waarom slaakt de provincie geen alarmkreet op dat vlak? Niet alleen op vlak van welzijn 
worden we zwaar benadeeld, maar ook op gebied van onderwijs. Er is daar vooral nood aan 
extra betaalde uren Nederlands. De meeste scholen krijgen hier en daar eens een paar GOK-
uren, om een coördinator aan te stellen voor gelijke onderwijskansen, maar dat is een druppel 
op een hete plaat. 
Spreker verwijst naar een meting op zijn eigen school in Sint-Genesius-Rode: op de 615 
leerlingen zijn er nog maar 44 % die thuis enkel Nederlands praten; 23 % komt uit een 
gemengd gezin en 31 % spreekt thuis enkel Frans. Toch beschikt de school over géén enkel 
extra uur om taalproblemen bij te werken.

De Vlaams Belang-fractie stelt dan ook voor dat de provincie – om haar dossier te kunnen 
onderbouwen - tegen begin september een meting zou laten uitvoeren in alle middelbare 
scholen naar het thuistaalgebruik van de scholieren. Dat zou een mooie “vakoverschrijdende” 
opdracht kunnen zijn tussen de diensten van inburgering, onderwijs en Vlaams beleid. Het 
zou mooi passen bij de doelstelling op p. 55 van de beleidsnota: “in kaart brengen van de 
inburgering binnen de filosofie van meten is weten."

Op vlak van toerisme stelt Vlaams Belang voor om zo snel mogelijk werk te maken van een, 
liefst digitale, Vlaams-Brabant Card, naar het voorbeeld van de Luxemburg Card of de 
Salzburgerland Card, waarmee men met één kaart te kopen gratis of tegen fikse korting 
tientallen attracties of musea kan bezoeken. Op die manier zouden we onze troeven beter en 
overzichtelijker kunnen bundelen en de toeristen wellicht kunnen overtuigen om langer bij 
ons te blijven. 

Vlaams beleid
Dat is een poel met stilstaand water.



7

Er gebeurt gewoon niets, ook niet onder de nieuwe gedeputeerde, die nu toch haar 
inloopperiode achter de rug zou moeten hebben. De provincie verstuurt tientallen 
persmededelingen per maand, maar geen één ervan ging het afgelopen jaar over haar Vlaams 
beleid. Dat kan ook niet met amper 1,5 medewerker: die mensen hebben wellicht al hun 
handen vol om de subsidies te beheren.
De deputatie heeft geen enkel signaal uitgestuurd dat bv. de faciliteitengemeenten geen verder 
uitzonderingsstatuut mogen krijgen bij een splitsing van de kieskring.
Nochtans was er zelfs in de nota van De Wever sprake van om de Franstaligen uit de Zes nog 
altijd op Brusselse lijsten te laten stemmen, de omzendbrief-Peeters zou sterk worden 
afgezwakt en er zou tegemoet gekomen worden aan de incivieke houding van de balorige 
burgemeesters.
De deputatie laat dat allemaal gewoon aan zich voorbijgaan, wegens niet relevant. Nochtans is 
het erg belangrijk dat de provincie geen inbreuk toestaat op het territorialiteitsbeginsel en dat 
we niet laten marchanderen over de grondwet.

Gedeputeerde Elke Zelderloo heeft nu intussen toch haar oor te luisteren kunnen leggen bij de 
burgemeesters, bij de drukkingsgroepen, de sportclubs, de immobiliënkantoren en zovele 
anderen.
Wat was daar nu het resultaat van? Moet er geen extra actie worden ondernomen? 
Laten we de boel maar verder verfransen en vervreemden, zoals bleek uit de cijfers van Kind 
en Gezin? Op één jaar tijd daalde het aantal Nederlandstalige jonge moeders met maar liefst 
4,5% (van 56,6 naar 52,1). In een gemeente als Zaventem zakten we zelfs van 33,8% naar 
amper 25%!
Deze cijfers tonen aan dat Halle-Vilvoorde in heel grote mate de gevolgen draagt van het 
open-grenzen-beleid dat in dit land nu al vele jaren gevoerd wordt. Dit nefaste beleid zorgt in 
de eerste plaats voor een razendsnelle bevolkingsvervanging in Brussel. Maar duidelijk is 
tegelijk dat de overloopeffecten in Halle-Vilvoorde bijzonder groot zijn. En we staan nog 
maar aan het begin: de komende tien jaar wordt alleen al in Brussel een bevolkingstoename 
verwacht van dik tweehonderdduizend mensen!
Moet men dan niet minstens een zware extra inspanning van de Vlaamse overheid vragen om 
onze autochtone jonge Vlaamse gezinnen betaalbare huisvesting aan te bieden? 
Vlaams Belang is hoopvol om van de gedeputeerde veel te vernemen, want stille waters 
hebben diepe gronden!

Diversiteit
Multikul
Nog steeds trekt de provincie de kaart van de multikul, zij het nu vermomd onder het etiket 
“diversiteit”. Zo blijven de overheidssubsidies rijkelijk vloeien voor Pric, Pasta en 
onthaalbureaus: 3,9 miljoen euro van de Vlaamse overheid, waar de provincie nog 640.000 
euro bijpast.

De deputatie trekt 8.000 euro extra uit voor het Afrika Filmfestival, naast de 700.000 euro
voor ontwikkelingssamenwerking, wat allerminst een provinciale taak is.

We stellen nochtans vast dat overal in Europa het idee groeit dat we met die multikul op een 
verkeerd spoor zitten. Kanselier Angela Merkel stelde onomwonden dat de multiculturele 
maatschappij is mislukt!
Ook vooraanstaande socialisten in Duitsland beginnen het licht te zien, zoals Thillo Sarrazin, 
met zijn boek “Deutschland schafft sich ab” en oud-kanselier Helmut Schmidt, die zich grote 
zorgen maakt om de problematische inburgering van miljoenen moslims in Duitsland.
Iedereen kent de politieke ontwikkelingen in Nederland, Zweden, Oostenrijk en Zwitserland.
Maar in ons land en in deze meerderheid trekt men daaruit nog steeds geen lessen en blijft 
men met koudwatervrees zitten om het beleid om te gooien.
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Zo voerde de provincie onlangs een onderzoek naar de tevredenheid van de OCMW-klanten, 
die meer en meer uit mensen bestaan die nog nooit één euro hebben bijgedragen tot ons 
sociaal vangnet. Vlaams Belang zou liever zien dat de provincie eens peilde naar de 
problemen waarmee het OCMW-personeel te maken heeft, en naar boven het signaal gaf dat 
haar OCMW’s en gemeenten zo’n toevloed aan asielzoekers en geregulariseerden niet 
aankunnen.
De socialistische burgemeester van Gent stuurde onlangs nog een noodkreet naar zijn 
stadsgenoten: "Mensen, toon alstublieft uw goed hart niet, ook al breekt het bij het zien van 
zoveel ellende. Bied de Roma geen onderdak, geen dekens, geen soep, want hoe meer je ze 
helpt, hoe meer er naar Gent komen. En onze stad zit nu al overvol."

Wel is er een klein lichtpuntje: op 23 november werd een lezing gegeven over geweld tegen 
vrouwen. In het persartikel daarover stond te lezen: 
Genitale verminking, eergelateerd geweld, maagdenvliesherstellingen en kinderhuwelijken 
zijn vormen van geweld waar meer vrouwen dan we denken mee te maken krijgen, ook in 
België. "Het is niet omdat die vormen van geweld minder zichtbaar zijn voor de buitenwereld 
dat ze niet zouden bestaan. We mogen hiervoor onze ogen niet sluiten. Geweld tegen vrouwen 
is steeds verkeerd. Culturele verschillen kunnen dit nooit goedpraten", zegt Karin Jiroflée.
Voor één keer zitten we dan toch op dezelfde golflengte!

Doortrekkersterreinen
Al tien jaar probeert de deputatie werk te maken van 95 standplaatsen op 
doortrekkersterreinen. Maar dat loopt niet van een leien dakje. Er is immers weerstand in de 
gemeenten bij de inplantingsplaats, er zijn vragen bij de kostprijs en de vrees voor een 
aanzuigeffect. Tot op vandaag zijn er amper vier doortrekkersterreinen in heel Vlaanderen 
gerealiseerd, in elke provincie behalve in Limburg.
In 2002 was de deputatie vast van plan elk jaar een terrein aan te leggen, zodat men tegen 
2010 een honderdtal plaatsen zou hebben gecreëerd, verspreid over 7 locaties.
Volgend jaar zou Relegem worden gerealiseerd; daarna zou het arrondissement Leuven zijn 
deel krijgen. Herent werd alvast voor jaren uitgesteld, nu hoopt de deputatie op Aarschot en 
Diest, en gedeputeerde Jiroflée heeft ook al locaties in Tienen gescreend, omdat de stad tot 
hiertoe afzijdig bleef. Maar de burgemeester, Marcel Logist, lijkt daar niet erg happig op: “De 
actualiteit van de jongste weken heeft al enkele keren laten uitschijnen dat de houding van 
woonwagengezinnen niet altijd blijkt te getuigen van het nodige respect tegenover de 
gemeente en haar inwoners die hen verwelkomen”
Ook in de sp.a staat dus niet iedereen te springen om woonwagenterreinen!

Na het doornemen van het jaarverslag van het doortrekkersterrein in Huizingen komt spreker
tot een aantal interessante vaststellingen.
Het aantal woonwagens per maand is met 40% toegenomen, onder andere door een grote 
familie die – zo staat het er letterlijk - “medische problemen misbruikte om haar verblijf op 
het terrein te rekken”, maar misschien ook door een betere bekendheid. Het kostenplaatje is 
natuurlijk ook gestegen tot 37.000 euro, zonder de personeelskost mee te rekenen. Gelukkig is 
daarbij de waterkost gedaald van 10.500 naar 6.500 euro.
De klacht van Vlaams Belang tegen de waterverspilling heeft dan toch al wat opgeleverd. 
Vlaams Belang had ook meermaals gepleit voor een tariefverhoging, die na herhaaldelijke 
afwijzingen door de meerderheid vorig jaar uiteindelijk toch werd ingevoerd, wat resulteerde 
in een verdubbeling van de inkomsten tot 10.000 euro. 

In totaal is er nog steeds een verlies van 27.000 euro per jaar, of een subsidie per woonwagen 
per maand van 110 euro!
De oorzaak daarvan is niet ver te zoeken: 22.760 euro per jaar aan huisvuilcontainers of 92 
euro per woonwagen per maand! Kan daar één goede reden voor geven worden waarom 
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woonwagenbewoners niet moeten betalen voor hun afval en de Vlaams-Brabanders wel?

Wanneer men dan volgend jaar Relegem opent, zal de kost voor de belastingbetaler natuurlijk 
navenant toenemen. De raming ligt intussen al op 600.000 euro, terwijl de deputatie in 2002 
nog voorrekende dat het kostenplaatje 350.000 euro zou bedragen. En dan heeft men hier nog 
niet eens de grond moeten betalen, want die was al van de provincie!
Kortom, het lijkt aangewezen om nog heel hard na te denken alvorens verdere terreinen te 
plannen tegen 50.000 euro per standplaats, want de Vlaamse regering heeft toch nauwelijks 
centen, de andere provincies haasten zich evenmin en het risico is groot dat alleen maar 
nieuwe woonwagenbewoners aangezogen worden.
Als de deputatie tegen 2012 haar eigen doelstellingen op dat vlak niet haalt, zal Vlaams 
Belang helemaal geen verwijten toesturen, dat staat als een paal boven water!

De heer Debraekeleer, namen de Groen!-fractie.

Spreker verwijst naar het Paaseiland en de geheimzinnige Moai-beelden. Iets minder bekend 
is de geschiedenis van de oorspronkelijke bewoners. Ooit moet er op het eiland een bloeiende 
beschaving bestaan hebben met een creatieve bevolking. Zo creatief dat ze zich niet 
realiseerden dat ze zichzelf aan het vernietigen waren. Ze hakten vrolijk de laatste boom om 
en merkten toen pas dat ze geen hout meer hadden om schepen te bouwen. M.a.w. ze zaten 
vast op een eiland zonder voldoende overlevingskansen en een kroniek van een aangekondigd 
verdwijnen zette zich in.

Waarom zagen de Rapa Nui niet waar zij op afstevenden en probeerden zij het gevaar niet af 
te wenden? Spreker vermoedt dat ze het wel zagen, maar niet meer in staat waren ook maar 
iets te veranderen. Dezelfde situatie treffen we vandaag aan in Vlaanderen als het over de 
provincies gaat. De respectieve deputaties beseffen heel goed wat er tussen lokaal en 
gewestelijk vlak niet functioneert –zie het Groenboek van de provincies- maar zijn niet in 
staat het roer om te gooien.

Het volstaat de begroting 2011 naast het Groenboek van de provincies te leggen om te 
beseffen in wat voor een schizofrene of hypocriete situatie we ons bevinden. Eigenlijk kan de 
vraag gesteld worden of deze meerderheid dit VVP-werkstuk wel gelezen heeft. Allicht wel, 
maar kunnen ze zoals onze Paaseilanders de theorie niet in praktijk omzetten.

De provincies kloppen zich fier op de borst dat zij het begrip ‘verrommeling’ geïntroduceerd 
hebben. Je zou dan kunnen verwachten dat een provincie zelf pogingen doet om het kluwen 
van intermediaire structuren te ontwarren. Met deze begroting wordt de verrommeling enkel 
bestendigd. Men zou eens een extern bureau moeten inschakelen om precies te berekenen 
hoeveel middelen de provincie doorsluist naar een POM, naar een vzw De Rand, naar 
intercommunales, RESOC’s en andere regionale landschappen. Dan durven beweren dat de 
provincies het optimale intermediaire niveau zijn, is heel kort door de bocht gaan.

De provincies zouden een helikopterzicht hebben dat hen toelaat knopen door te hakken. Dit 
zou door lokale besturen en organisaties uit het middenveld -stakeholders- geapprecieerd 
worden! De waarheid is veel prozaïscher. De moeilijkste vraag die men aan een Vlaams-
Brabantse organisatie kan stellen, is de vraag wat het nut is van de provincie. De provincies 
worden niet geapprecieerd voor hun bovenlokale visie, maar voor het feit dat ze financiële 
middelen hebben.

Een andere theorie i.v.m. de ondergang van de Paaseilanders vertrekt van de hypothese dat ze 
de gevolgen van hun acties niet konden inschatten wegens een gebrek aan meetbare 
resultaten. Ook Vlaams-Brabant is in dit bedje ziek. Deze provincie subsidieert -via reglement 
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of via nominatieve toewijzing- tal van initiatieven. Soms zijn de resultaten min of meer 
meetbaar -o.a. fietspaden-, in veel gevallen blijft de effectiviteit van een subsidie onduidelijk. 
Is deze provincie er bijvoorbeeld op het vlak van economie en welzijn echt op vooruitgegaan 
door de initiatieven van de provincie? Het probleem van de meetbaarheid van resultaten sluit 
trouwens aan bij dat andere begrotingsprobleem, nl. de haast onbestaande koppeling van de 
begrotingscijfers aan de beleidsvisie.

In het Groenboek van de provincies wordt ook de mantra van de politieke en democratische 
legitimiteit bovengehaald. De meerwaarde van een provincie zou er in bestaan dat dit bestuur 
een democratisch verkozen orgaan heeft. Deze raad is ongetwijfeld democratisch verkozen, 
maar dossiers van provinciaal belang worden niet altijd door deze raad behandeld. Eén 
voorbeeld: de verbreding van de Ring.

Op de bureauvergadering van 14/09/10 stelde spreker voor dit dossier naar deze raad te 
brengen in de vorm van een verenigde raadscommissie. Bedoeling was alle standpunten rond 
de verbreding van de Ring aan bod te laten komen. Alhoewel de meeste fractievoorzitters
akkoord gingen met dit voorstel, is er tot nu toe niets van in huis gekomen. Argumenten voor 
de weigering waren o.a. dat de RESOC's het dossier al behandeld hadden. Vorige week kwam 
dan doodleuk een persbericht van de provincie Vlaams-Brabant gericht aan Kris Peeters. Titel 
van de mededeling: "Vlaams-Brabant vraagt de Vlaamse regering werk te maken van 
Brusselse Ring." En de provincieraad terug naar af!

In het Groenboek van de provincies wordt opgemerkt dat men akkoord gaat dat de provincies 
bepaalde bevoegdheden niet meer opnemen. Je zou dan ook verwachten dat dit in deze 
begroting al tot uiting komt. Als je echt voor een efficiënt bestuur bent, wacht je niet rustig 
het wassen van de Nijl af, maar anticipeer je. Deze begroting verschilt echter weinig van de 
vorige begrotingen.

Met deze begroting geeft de deputatie de tegenstanders van het provinciale niveau al te 
gemakkelijk argumenten om verder te gaan met de ontmanteling van dit niveau. Zo lang men 
in deze provincie lijdt aan het Paaseilandsyndroom -het niet kunnen of willen keren van een 
achterhaald beleid-, zal men nooit het bestaansrecht van het provinciaal niveau definitief 
kunnen verzekeren. Ook al schakelt men tientallen ambassadeurs in. En dat is een spijtige 
zaak. Misschien is het een variant van het Stockholmsyndroom, maar als provincieraadslid -
ook vanuit de oppositie- besef je dat er op provinciaal vlak zaken kunnen gebeuren.

Tot slot gaat spreker nog even dieper in op een paar elementen uit het provinciaal beleid, meer 
bepaald de Sterretjes, het personeelsbeleid, de participatie in Dexia en de realisatiegraad van 
deze begroting.

Vorige week trad het dossier 'De Sterretjes' in een nieuwe fase. De Groen!-fractie is in dit 
dossier de deputatie gevolgd. Toch een paar bedenkingen. Met verbijstering werd hier 
vastgesteld dat het verschil tussen de geraamde prijs en de ingediende offertes enorm is. Bizar 
is hier dat individuele scholen er wel in slagen een juiste inschatting te maken bij 
passiefbouwprojecten. Nochtans zou je verwachten dat een openbaar bestuur meer ervaring 
heeft bij dergelijke grote projecten. Of speelt hier het perverse fenomeen dat een overheid 
altijd meer betaalt?

Wat het personeel betreft, wil de deputatie zich rigoureus houden aan de vooropgestelde 
uitgangspunten, o.a. maximaal 775 VTE in 2012. Wat is echter de waarde van dit cijfer als je 
ziet hoe veel middelen men doorschuift naar andere organisaties? Eigenlijk betaalt men veel 
meer dan 775 personeelsleden. Ook worden een aantal externe krachten in dienst genomen. 
De vraag blijft of dit de goedkoopste methode is.
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De deputatie schrijft 97.000 euro in als ontvangsten uit de A-aandelen van de Gemeentelijke 
Holding. Los van het feit dat men nog geen zekerheid heeft over deze inkomsten -men baseert 
zich op persberichten-, blijft de vraag of men het ethisch kan verantwoorden dat men 
participeert in een financiële instelling die niet altijd even koosjer is. Het woord koosjer is 
hier niet toevallig gekozen. Dexia financiert via haar dochter Dexia-Israël Israëlische 
openbare besturen -zeg maar Joodse nederzettingen- in Palestijns gebied. In feite is Dexia 
medeplichtig aan een schending van het internationaal recht.

Elk jaar laat de deputatie in een persconferentie voorafgaand aan de begrotingsbespreking de 
cijfers spreken. Men zou ook eens na een begrotingsjaar de cijfers moeten laten spreken. 
Einde juni 2010 stond het bedrag voor investeringen nog op 33 miljoen euro. Na de derde
begrotingswijziging eind november 2010 bleef er nog 21 miljoen euro over. De vraag is dan 
nog wat er van deze resterende 21 miljoen euro uiteindelijk gerealiseerd wordt?

De Paaseilander zaagde de tak af waarop hij zat, met deze begroting wordt het provinciale 
niveau zeker niet versterkt.

De heer Dandoy, namens de UF-fractie.

Gedeputeerde Olbrechts heeft de voornaamste beleidsaccenten van het beleid 2011 van de 
deputatie weergegeven. Spreker betreurt dat, zoals vorig jaar, de pers de primeur van een 
mondelinge toelichting kreeg. Dit  wordt een slechte gewoonte en is minachtend voor de 
raadsleden. Waarom worden de journalisten van de kranten en van de regionale zenders niet 
op de plenaire vergadering van de provincieraad niet speciaal uitgenodigd, zodat ook de raad 
zijn nut tegenover de pers en dus ook de burgers zou kunnen bewijzen?

Uit de rekeningscijfers 2009 blijkt dat de realisatiegraad van de investeringen veel te laag is. 
Hierdoor kan de geloofwaardigheid van de begroting in vraag gesteld worden. UF twijfelt of 
de deputatie in staat zal zijn de trend in 2010 en 2011 te verbeteren. 
Algemeen wordt vastgesteld dat het reservefonds in 2009 bijna 43 miljoen bedroeg en in 2014 
(maar één jaar na het begin van de nieuwe legislatuur) tot 16,4 miljoen euro zal dalen. Dat wil 
zeggen een forse daling op slechts 5 jaar! Men mag niet vergeten dat het reservefonds niet 
onuitputtelijk is en dat de huidige deputatie de plicht heeft aan de vervolgers een gezonde 
thesaurie en reserves over te brengen. 

Gewone ontvangsten
De opcentiemen blijven op hetzelfde peil behouden (332), ze dalen dus niet, en de verhoging 
van deze ontvangsten geeft een eindresultaat van 87,313 miljoen euro. Te vergelijken met 
85,601 miljoen in 2010, dus 2% verhoging, maar vooral te vergelijken met de eindrekening 
2009, 87,3 miljoen euro, dit cijfer is dus waarschijnlijk onderschat). De opcentiemen belopen 
tot 57% van de ontvangsten van 2011, (dat was 56% in 2010);  meer dan 70% van de 
overdrachten. UF blijft nog altijd voorstander voor een daling van deze belasting, die alle 
Brabanders ten goede zou komen. 
Het boni van de vorige jaren (19,275 miljoen euro) moet dienen om het budget in evenwicht 
te houden en kan dus niet, zelfs voor een deel, in het reservefonds gestort worden, jammer 
genoeg.

Gewone uitgaven
Het percentage van de uitgaven voor het personeel (63,780 miljoen euro) stijgt met nog 2,38 
% tegenover 2010, terwijl de overdrachten (41,835 miljoen euro) met 1 % dalen! 
In 2010 beliepen alle personeelskosten tot 39 %, te vergelijken met 42% in 2011 en indien de 
begroting straks aangenomen wordt, zal daarna in de late namiddag of morgen nog een 
voorstel nr. 141 - Aanpassing personeelsformatie en overgangsregeling ter goekeuring 
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voorgelegd worden waarbij de personeelskosten geraamd worden op 64,607 miljoen euro. 
Een verhoging van nog meer dan 827.000 euro.
Nog anders gezegd: in 2007 bedroegen de personeelskosten 52,1 miljoen euro. Vier jaar later 
bedragen deze kosten 63,780 miljoen euro of 42 % van alle uitgaven tegenover 27 % voor de 
overdrachten! Moesten er geen subsidies verdeeld worden, zou de provincie niet zo veel reden 
tot bestaan hebben. 
UF pleit om de verhouding tussen de personeelskosten en de overdrachten (vandaag 58 – 42) 
te herzien.    
De personeelskosten + de werkingskosten bedragen 90,625 miljoen euro op een totaal van
153,752 miljoen euro uitgaven. Dit is 59%. Dit is veel te hoog en zelfs nog hoger dan vorig 
jaar. De trend gaat niet in de goede richting.

Er zijn te veel uitgaven die niet onontbeerlijk zijn of die te hoog liggen. Deze zullen gemeld 
worden bij de bespreking van het budget.

Algemeen commentaar 
Natuurlijk zijn er ook goede projecten tussen de voorstellen van de deputatie, maar men moet 
ook niet vergeten dat Vlaams-Brabant een rijke provincie is en dat het boni van de vorige 
jaren groot is en was: het budget in evenwicht te houden (met hoge provinciale belastingen 
daarbovenop) is dus geen te moeilijke oefening.

Binnen het beleid van de sectoren onderwijs, toerisme en provinciale domeinen, welzijn, 
speciaal voor kansarmen, ouderen en gehandicapten zijn er goede projecten en dus 
verantwoorde gelduitgaven, maar zelfs in die sectoren hebben wij ook kritiek op sommige 
punten. Zo stelt spreker zich vragen bij al de folders, flyers, brochures, boeken, uitnodigingen 
van alle aard, die worden uitgegeven. Zijn het er niet te veel? Bereiken deze publicaties wel 
het doel waarvoor ze bestemd zijn? 
Met de aanpassingen van reglementen, bijvoorbeeld sector wonen, blijven de 
basisreglementen discriminerend tegenover Franstaligen. Om ook buitenstaanders aan te 
trekken naar toeristische plekken, zou het slim zijn de brochures en informatie systematisch in 
meerdere talen te verspreiden.

UF is het eens met de projecten over sociale economie in het algemeen. Spreker onderlijnt de 
noodzaak om “grensoverschrijdende netwerken” uit te stippelen, met het Brusselse Gewest in 
het bijzonder. Dat zal veel efficiënter zijn dan het toppunt van de belachelijkheid: een 
provinciale delegatie naar China sturen! 

Voor de realisatie van de taken en opdracht van de dienst Europa is langs uitgavenzijde een 
bedrag van 407.000 euro voor werkingsmiddelen (380.000 euro vorig jaar) en 926.000 euro
voor subsidies (tegenover 735.000 euro vorig jaar) voorzien. 
Heeft de deputatie de UF gehoord bij de begrotingbespreking 2010? UF nodigde de deputatie 
uit om hun collega’s in gemeenten, in het Vlaamse parlement en in andere kringen te 
overtuigen om een goed imago van Vlaanderen naar buiten, en in het bijzonder naar Europa, 
uit te dragen. Alle discriminerende manifestaties tegenover Franstaligen, zoals de niet
benoeming van burgemeesters, de discriminatie in sociale woningen, geen cent of geen 
lokalen voor Franstalige verenigingen,… enz…enz… zullen niet ten goede komen om 
Europees geld in Vlaanderen aan te trekken.

Cultuur: in de beleidsnota is er sprake van volwaardige participatie aan de samenleving en 
wordt de troef van de diversiteit onderlijnd. Hiermee is spreker het volledig eens, maar het 
blijft wachten op concrete voorbeelden tegenover minderheden, en niet alleen voor etnisch-
culturele minderheden!
Sector Milieu en Mobiliteit: het verder uitvoeren van het provinciaal milieubeleid wordt door 
de UF-fractie ondersteund, maar in dit verband kan zij de stelling van de deputatie in de 
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kwestie van de verbreding van de Ring niet begrijpen. Het bijdragen en sturen van het 
verplaatsingsgedrag in een meer duurzame en verkeersveilige richting mag nog meer 
ondersteund worden. 
De strijd tegen wateroverlast krijgt ook de nodige steun.

De gebouwen: het is onaanvaardbaar dat tot vandaag, sedert meer dan 8 jaar na het in gebruik 
nemen van het nieuwe hoofdgebouw, geen eindafrekening over de kosten van het 
provinciepaleis (gebouw en inrichtingen) gegeven wordt. Spreker had dit vorig jaar ook al 
gevraagd en krijgt telkens mooie beloften maar niets concreets. Het is nochtans eenvoudig: 
het volstaat een tabel in 2 of 3 kolommen uit te stippelen, één voor de definitieve en gedane 
kosten, één kolom voor de vermoede bedragen die nog het voorwerp maken van een geschil 
en eventueel indien noodzakelijk nog een derde kolom voor de kosten die nog niet uitbetaald 
zouden zijn maar in de pipe-line zitten. Wat betekent deze vertraging in het antwoord? Durft 
men de zware (en dure) werkelijkheid niet openbaar maken ?

Het beleid van de deputatie over het Vlaams karakter is voor de UF-fractie onaanvaardbaar.
Zij heeft er geen probleem mee om mensen te stimuleren Nederlands te leren. Indien het Huis 
van het Nederlands anderstaligen daarbij helpt, geen probleem. Indien het daarbij blijft. Maar 
de ondersteuning aan de vzw De Rand, aan de Gordel, Vlabr’accent, sommige initiatieven van 
culturele centra en andere, om zogezegd de integratie van anderstaligen te vergemakkelijken, 
zijn zoals reeds gezegd, oorlogsmachines tegen Franstaligen en beogen assimilatie, niet 
integratie en participatie. De werkingsmiddelen hiervoor, zoals de bijdragen aan deze 
instellingen, zijn veel te hoog om aanvaard te kunnen worden (369.000 euro voor 
werkingsmiddelen en 754.000 euro voor subsidies, m.a.w. 1,230 miljoen euro voor de 
uitgaven 2011 om het Vlaams karakter te promoten. Op 10 jaar heel veel geld en met welk 
resultaat? 
Voor de uitgaven aan vzw Bedevaarten aan de IJzer, plek van ontmoeting van extreem rechtse 
nationalisten, zal UF ook tegenstemmen.  
Welzijnssector: Vlaams-Brabant scoorde en scoort nog niet zeer goed in deze sector, en meer 
in het bijzonder in arrondissement Halle-Vilvoorde. Er blijven dus tal van projecten te 
verwezenlijken, die UF steunt. Toch werd er ook vooruitgang geboekt in deze sector. 
UF steunt ook de initiatieven om vrijwilligerswerk te vergemakkelijken. Er werd ook aan 
evaluaties van reglementen gewerkt (en niet alleen in deze sector). De methode juicht spreker 
toe, maar hij stelt ook vast dat een heleboel reglementen al na 2 of 3 jaar moesten afgeschaft 
worden. Hetgeen een bewijs is dat sommige beslissingen van de deputatie lichtvaardig 
genomen werden. In het algemeen in deze sector zijn de reglementen op een onduidelijke en 
te omslachtige manier opgesteld.

Gezondheidssector: tot nu toe heeft de UF-fractie tevergeefs gevraagd om folders over 
bijvoorbeeld borstkankerscreening in verschillende talen op te stellen. Blijkbaar telt de 
gezondheid van alle niet Nederlandstalige burgers voor onze verantwoordelijken niet. 
Het is dus onjuist op blz 59 van de beleidsnota te schrijven: “De provincie heeft de opdracht 
om het welzijn en de gezondheid van al haar burgers te bevorderen en te stimuleren…”.   

Woningbeleid: meermaals stelt UF vast dat de Franstaligen aan discriminatiemaatregelen 
onderworpen zijn. Dat men voor de Vlaamse Rand speciale criteria hanteert is het duidelijke 
bewijs van onaanvaardbare discriminatie. 
Maar er zijn toch ook goede maatregelen die de deputatie voorgenomen heeft. Spreker denkt
bijvoorbeeld aan de premies voor superisolerende beglazing en in het algemeen reglementen 
over energiebesparingen.
Communicatie: spreker betreurt de afwezigheid van Ring-TV. Hoeveel keer waren de 
regionale zenders aanwezig in de raadzaal het afgelopen jaar? Wat hebben de deputatie en de 
diensten ondernomen om daar iets aan te veranderen? 
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Spreker vraagt, zoals vorig jaar, dat er tenminste één Franstalige krant in de Foyer 
aangeboden zou worden, zodat de collega’s toch een beetje op de hoogte blijven van wat er in 
het andere deel van België gebeurt en welke de standpunten zijn van meer dan 4,5 miljoen
Franstalige inwoners in België.

Conclusie

Om de drie voornaamste redenen, die dezelfde zijn als vorig jaar, zal de UF-fractie de 
begroting 2011 niet goedkeuren:
- de provinciale opcentiemen blijven in het budget op een te hoog niveau ingeschreven. 
Hierdoor betalen de Vlaams-Brabanders te veel. Het is wel mogelijk de opcentiemen te 
verlagen, mits enkele besparingen op de te hoge of niet noodzakelijke uitgaven;
- rekeninghoudend met vorig punt, is UF voorstander om een heleboel uitgaven te beperken
en/of te schrappen (teveel studies en plannen die vaag en onbenut blijven, wat nog extra 
personneel vraagt; nieuwe projecten waarvan men niet weet of ze doeltreffend zullen zijn…); 
- in de begroting en in de nota van de deputatie struikelt UF over te vele uitgaven en 
standpunten die discriminerend tegenover Franstaligen werken.

UF blijft constructief meewerken aan de verbetering van het welzijn van de medeburgers en 
zal, zoals in het verleden, constant een opbouwende oppositie voeren, zolang het provinciaal 
niveau blijft bestaan. In dit opzicht is UF voorstanders voor een oprechte dialoog met andere 
politieke overheden om te bestuderen in welke mate de provincies nog een beduidende rol in 
de constellatie van de hervormde staatstructuren kunnen en mogen spelen. 

De heer Vanderstraeten vraagt het woord.

De heer voorzitter zegt dat hij kan tussenkomen bij de artikelsgewijze bespreking.

De heer Vanderstraeten verwijst naar zijn tussenkomst bij de begrotingsbespreking 2010. Hij 
heeft toen drie definities van een "fractie" opgesomd. 
Er zijn geen voorwaarden bepaald waaraan voldaan moet worden om een algemene 
bespreking over het begrotingsontwerp te houden.

De heer voorzitter verleent het woord aan de heer Vanderstraeten.

De heer Vanderstraeten zegt zijn bezwaren bij het begrotingsontwerp op te zullen opsommen.

Hij is verheugd dat er een extra injectie van 1,9 miljoen euro gebeurt in de welzijnssector 
voor het achtergesteld arrondissement Halle-Vilvoorde. 
De opmerking van de heer Swinnen, dat minister Bourgeois zich boven de grondwet verheft 
inzake de vrijheid van onderwijs, en de provinciale rol inzake onderwijs, kon spreker smaken. 
Spreker was verbaasd over de toespraak van de heer Vander Elst namens de Open Vld-fractie 
met betrekking tot de interne staatshervorming. Het standpunt gaat regelrecht in tegen hetgeen 
Jong Open Vld stelt bij monde van mevrouw De Knop. Zij is voorstander van de afschaffing 
van de provincies en het behoud van de gouverneur. 
Vervolgens verwijst spreker naar de uitspraken van mevrouw Hermans, namens de CD&V-
fractie, inzake de investeringsuitgaven voor De Sterretjes. 
Halle-Vilvoorde wordt achtergesteld. Dit is op het gebied van welzijn. Dit wordt erkend door 
het feit dat 1,9 miljoen euro geïnjecteerd wordt. Maar ook op het vlak van onderwijs is Halle-
Vilvoorde achtergesteld. De drie provinciale onderwijsinstellingen zijn gelegen in het gebied 
Leuven.
De provincie wordt een intermediair niveau genoemd. Er zijn 800 leerlingen in het 
dagonderwijs (in Wijnpers, PISO en De Sterretjes). Er zijn in Vlaams-Brabant gemeenten van 
15.000 inwoners met twee basisscholen, technisch en tuinbouwonderwijs met in totaal 1.450 
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leerlingen. Het provinciaal onderwijs is met andere woorden zelfs geen arrondissementeel 
onderwijs, maar subgemeentelijk onderwijs.

Spreker heeft persoonlijk problemen met het krediet van 800.000 euro voor de partijdotaties.
Tijdens een vorige raadsvergadering heeft spreker vragen gesteld met betrekking tot de 
verjaringstermijn voor terugvordering van ten onrechte toegekende subsidies.
Het zijn inderdaad de verjaringstermijnen vermeld in het burgerlijk wetboek die van 
toepassing zijn. 
Er moet een verschil gemaakt worden tussen subsidies die ten onrechte zijn uitgekeerd met 
een strafrechtelijk aspect en subsidies ten onrechte uitgekeerd zonder een strafrechtelijk 
aspect. Voor de dotaties aan de fracties is de verjaringstermijn niet bereikt. 
Spreker verwijst naar de brief van minister Bourgeois van 16 juni 2010 met betrekking tot de 
dotaties aan de fracties. Toch wordt er opnieuw 800.000 euro in de begroting voorzien. Aan 
de ontvangstzijde wordt er geen enkel bedrag voorzien voor een eventuele terugvordering van 
ten onrechte uitgekeerde subsidies. Spreker heeft een berekening gemaakt. Technisch gezien 
kan er, met toepassing van de verjaringstermijnen, een bedrag van 4 miljoen euro 
ingeschreven worden. Op basis hiervan is een ernstige belastingverlaging mogelijk.

Artikelsgewijze bespreking

Gewone ontvangsten

De artikelen 000/0000/7900/02 tot en met 040/0140/7011 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij het artikel 040/0150/7012 - opcentiemen op de 
onroerende voorheffing - het amendement nr. 132/10 werd ingediend door de heer Jaak 
Pijpen, namens de raadscommissie financiën.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, licht het amendement toe.
Deze wijziging is een gevolg van het meest recente schrijven van de Vlaamse 
Belastingsdienst Onroerende Voorheffing.

De heer Laeremans vraagt waarom er een daling is tegenover de vorige jaren.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat zowel de deputatie als de commissieleden dit 
een vervelende zaak vinden. Het is best dat het cijfer ingeschreven wordt dat officieel 
meegedeeld werd. Er is ondertussen wel een schrijven gericht aan de Vlaamse 
Belastingsdienst voor een verklaring en om aan te dringen op nauwkeurige berekeningen qua 
inkomsten onroerende voorheffing.

De heer Smout vraagt of de crisis van 2009 een rol gespeeld heeft. Is het een gevolg van 
bedrijven die op non-productiviteit stonden en waarvan in 2011 de terugbetalingen zal 
gebeuren?

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat er verschillende parameters zijn waarop men 
zich gebaseerd heeft.

De heer voorzitter zegt dat dit probleem zich ook stelt bij gemeentebesturen.

De heer Dandoy heeft geen uitleg gekregen waarom dit cijfer voorgesteld wordt.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zal brief van 20 oktober 2010 van de Vlaamse 
Belastingsdienst Onroerende Voorheffing bezorgen aan de fractieleden.
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De heer Horlait zegt dat de indexatiecoëfficiënt dezelfde is als voor 2010. Er is dus geen 
sprake van daling. Er is weinig leegstand geweest waardoor het element over de crisis 
verwaarloosbaar is.

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 132/10 in stemming.

Het amendement nr. 132/10 wordt bij handopsteking aangenomen door de meerderheid van 
de aanwezige raadsleden.

De artikelen 050/0130/7021 tot en met 060/0100/7801 worden aangenomen.

Mevrouw Fannes vraagt bij het artikel 101/0110/7021 - terugbetalingen politiek verlof 
mandatarissen - waarom is er geen krediet vermeld in 2009? Bestond dit in 2009 niet?

De heer voorzitter antwoordt dat dit betekent dat er in 2009 niets uitgegeven werd.

De artikelen 101/0110/7021 tot en met 104/0300/7021 worden aangenomen.

Mevrouw Stassens vraagt bij het artikel 104/0350/7020 - opbrengsten uit prestaties, 
opbrengsten uit bezoekersparking - of het uitsluitend de opbrengst is uit de ticketverkoop. 
Waarom is er nu een daling? Is dit uitsluitend een opbrengst uit de ticketverkoop?

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zal dit laten nakijken. Er zijn geen grote wijzigingen 
geweest. Het is op basis van de ontvangsten van 2010 dat men een schatting gemaakt heeft.

De artikelen 104/0350/7020 tot en met 622/0330/7021 worden aangenomen.

Mevrouw Stassens vraagt bij het artikel 620/0180/7403 - overheidssubsidies coördinatie 
biologische teelt - waarom dit project werd stopgezet?

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat het de bedoeling was om één coördinatiepunt 
in Vlaams-Brabant te realiseren. Uiteindelijk is dit Oost-Vlaanderen geworden waardoor dit 
voor onze provincie financieel een nuloperatie is. Er zal getracht worden om een gedeelte van 
de opdracht voor het onderzoekscentrum Pamel te behouden.

De artikelen 620/0180/7403 tot en met 732/0120/7020 worden aangenomen.

De heer Laeremans vraagt bij het artikel 732/0130/7020 - opbrengsten uit prestaties vervoer 
leerlingen De Wijnpers - naar de reden van de daling.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat een aantal bussen verkocht werden waardoor 
een aantal lijnen niet meer in eigen beheer zijn.
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De artikelen 732/0130/7020 tot en met 735/0100/7021 worden aangenomen.

Mevrouw Fannes verwijst naar het artikel 735/0100/7023 - opbrengsten uit verhuring P.I.S.O. 
Tienen. De muziekacademie gaat weg uit de gebouwen. Is hierdoor leegstand? Kan men deze 
gebouwen nog verhuren of niet?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat het niet gaat over leegstand, maar over het 
verhuren van klaslokalen. Andere verenigingen hebben nog steeds de mogelijkheid om deze 
lokalen te huren. 

De artikelen 735/0100/7023 tot en met 760/0200/7610 worden aangenomen.

Mevrouw Stassens verwijst naar alle artikelen met betrekking tot de provinciedomeinen. Kan 
er gestreefd worden naar uniformiteit tussen de uitleg en de inkomstenposten van de 
verschillende domeinen. Binnen elk domein is het niet altijd logisch en eenduidig.

De heer Fonteyne vraagt bij het artikel 760/0210/7020 - opbrengsten uit prestaties 
toegangsgelden provinciedomein Huizingen -naar de bezoekerscijfers voor het domein en het 
zwembad.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat er 220.000 domeinbezoekers geweest zijn, 
waarvan ongeveer 1/4 bezoekers voor het zwembad.

De artikelen 760/0210/7020 tot en met 761/0010/7021 worden aangenomen.

De heer Laeremans vraagt bij het artikel 761/0101/7020 - opbrengsten uit prestaties 
Hanenbos - vanwaar de grote budgetverschillen. Heeft dit te maken met de bezettingsgraad?

Mevrouw Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat deze raming opgesteld werd vanuit de 
huidige bezettingsgraad voor 2011. Dit is waarschijnlijk een meer realistischer aanpassing. 
Voor de begroting 2010 werden de opbrengsten van prestaties overschat en de opbrengsten 
van verhuring onderschat.

De heer Laereamns vraagt bij het artikel 761/0101/7023 - opbrengsten uit verhuring 
Hanenbos - wat men bedoelt met verhuring. Het bedrag van verhuring is bijna hetzelfde als 
dat van de prestaties.

Mevrouw Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat maaltijden en andere diensten prestaties zijn 
en huur is verhuring.

De artikelen 761/0101/7020 tot en met 773/1420/7020 worden aangenomen.

De heer Laeremans vraagt bij het artikel 773/1420/7403 - overheidssubsidies Vlaamse 
werkingssubsidie cultureel erfgoed - of deze gelden gebruikt worden om opgravingen in 
Leuven te subsidieren.
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Mevrouw Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat men deze subside in het kader van het 
erfgoeddecreet ontvangt. 

De artikelen 773/1420/7403 tot en met 832/0200/7021 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij het artikel 832/0210/7020 - opbrengsten uit prestaties 
doortrekkersterreinen - het amendement nr. 132/1 ingediend werd door de heer Jan 
Laeremans, namens de Vlaams Belang-fractie.

De heer Laeremans licht het amendement toe.
Kunnen de huisvuilkosten niet doorgerekend worden aan de gebruikers?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat het doel is om op een meer praktische manier 
te werken. De prijzen zijn gelimiteerd en al een aantal keren aangepast. Algemeen kan gesteld 
worden dat in de Vlaamse wooncode het wonen in een woonwagen als een volwaardige 
manier van wonen beschouwd wordt.  De provincie heeft de taak om te zorgen voor de 
doortrekkersterreinen en wenst deze opdracht ook tot een goed einde te brengen. 

De heer Laeremans vraagt een overzicht waarop men zich baseert om aantal terreinen te 
realiseren. Vanwaar de grote noodzaak? Het is peperduur en spreker twijfelt over de grote 
noodzaak.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat de noodzaak bestaat. Er werd een aantal jaren 
geleden een beleidsplan opgesteld waar de aantallen met verklaringen vermeld staan. 

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 132/1 in stemming.

Het amendement nr. 132/1 wordt bij hoofdelijke stemming verworpen met 38 stemmen, tegen 
21 en bij 1 onthouding.

Het artikel 832/0210/7020 wordt aangenomen.

Mevrouw Stassens vraagt bij het artikel 832/0300/7021 - terugbetalingen armoedeprojecten -
meer uitleg over het feit dat er geen enkel budget ingeschreven is.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat dit artikel ontstaan is door een terugvordering 
uit het verleden.

Mevrouw Stassens vraagt wat het alternatief is? Is er geen budget voorzien?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat er momenteel geen ontvangsten zijn voor 
armoedeprojecten.

Mevrouw Stassens vraagt of er nog posten zijn voor ontvangsten armoede.

Mevrouw Jiroflée; gedeputeerde, antwoordt neen.

De artikelen 832/0300/7021 tot en met 834/0110/7021 worden aangenomen.
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De heer Dandoy vraagt bij het artikel 834/0330/7021 - terugbetalingen subsidies: thuiszorg 
voor dementerende bejaarden - waarom er geen bedrag ingeschreven werd.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat het een éénmalige terugvordering was in 
2010.

De artikelen 834/0330/7021 tot en met 900/0100/7020 worden aangenomen.

Mevrouw Duerinckx vraagt bij het artikel 923/0160/7023 - opbrengsten uit verhuring erfpacht 
PIVO-woonzone - waarom er geen bedrag ingeschreven werd.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat dit in het kader is van een 80-tal 
woongelegenheden op de PIVO-woonzone. Deze inschrijving is noodzakelijk om dit project 
te kunnen indienen bij de Vlaamse Gemeenschap. Het is dus een nuloperatie voor onze 
provincie en het moet zuiver technisch bekeken worden. 

De artikelen 923/0160/7023 tot en met 923/0130/7512 worden aangenomen.

Gewone uitgaven

De artikelen 160/0260/6132/02 tot en met 000/0200/6132 worden aangenomen. 

De heer Fonteyne vraagt bij het artikel 000/0210/6133 - werkingskosten voor gebouwen, 
werkingskosten gebouwen unitaire Brabant - hoelang de zaken bewaard worden en tot 
wanneer deze nog te betalen zijn. Zitten er waardevolle zaken in het archief?

De heer De Witte, gouverneur, antwoordt dat het gaat over een ruimte in het WTC-gebouw 
waar men een erfpacht op heeft. Omwille van allerlei juridische redenen geraakt men hier niet 
vanaf. De rest van de erfenis van de provincie Brabant is al jaren afgehandeld, dit is het enige 
dat overblijft.

De artikelen 000/0210/6133 tot en met 040/0200/6171 worden aangenomen.

De heer Horlait vraagt bij het artikel 040/0150/6420 - onwaarde op vorderingen < 1 jaar 
belastingsontvangsten - of het over bezwaarschriften die ingewilligd zijn of aanslagbiljetten 
die ten onrechte werden verstuurd gaat.

Mevrouw Eynatten, financieel beheerder, antwoordt dat men voorschotten op opentiemen 
krijgt. Als er dan bezwaarschriften worden ingediend worden deze ambtshalve van onze 
rekening afgehouden.

De heer Horlait vraagt of het dus gaat over bezwaarschriften en niet over vergissingen. 

Mevrouw Eynatten, financieel beheerder, denkt het niet want het is toch zo niet meegedeeld.
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De artikelen 040/0150/6420 tot en met 104/0101/6280 worden aangenomen.

De heer Dandoy vraagt bij het artikel 104/0201/6240 - patronale bijdrage pensioenen: 
pensioenbijdrage ex-Brabant - waarom de vorige jaren geen budget werd ingeschreven en 
voor 2011 wel.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat dit de voorbije jaren uitgesteld kon worden 
maar nu moet het gebeuren.

De heer Dandoy vraagt een duidelijker antwoord.

De heer voorzitter, zegt dat men een antwoord zal bezorgen.

De artikelen 104/0201/6240 tot en met 101/0290/6131 worden aangenomen.

Mevrouw Fannes vraagt bij het artikel 101/0400/6120 - erelonen, presentiegelden, 
vergoedingen vormingsinitiatieven provincieraadsleden - over welke vormingen het gaat.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat zowel kan gaan over initiatieven vanuit de 
VVP maar ook andere initiatieven. Er bestaat een provinciaal reglement voor. Best navraag 
doen bij uw fractievoorzitter.

Mevrouw Fannes begrijpt het niet.

De heer voorzitter zegt dat in het bureau destijds afgesproken is dat raadsleden een
vergoeding kunnen krijgen voor bepaalde initiatieven uitgaande van de VVP.

De artikelen 101/0400/6120 tot en met 104/0600/6132 worden aangenomen.

Mevrouw Stassens vraagt bij artikel 104/1000/6131 - administratieve kosten pers en 
publicaties - meer uitleg. Het is een zeer groot bedrag dat gehalveerd kan worden. In de uitleg 
is er sprake van 35.000 euro voor interne communicatie. Wat wordt hiermee gedaan? 
Brochures die ontwikkeld worden binnen de provincie vallen die onder een andere 
uitgavepost?

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat brochures van een bepaalde directie onder de 
uitgavepost van die directie. De algemene kost heeft als tegenwaarde 1 euro per inwoner. 
Het personeelsblad wordt op deze post geboekt en werkt zeer motiverend voor het personeel. 
Vandaar dat de deputatie daaraan geld wilt investeren. 
Onze website is één van de goedkoopste websites van de verschillende provincies en behoort 
bij de drie best bekeken sites van de overheid.
De Vlaamse Brabander, Passe Partout en De Zondag zijn ook belangrijke uitgavekosten waar 
activiteiten over onze algemene werking worden meegedeeld.

De artikelen 104/1000/6131 tot en met 104/1200/6131 worden aangenomen.
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De heer Dandoy verwijst naar het artikel 104/1200/6132 - technische werkingskosten, Vlaams 
karakter: integratieprogramma's en sensibiliseringsacties andertaligen.
De UF-fractie stemt tegen dit artikel.

De artikelen 104/1200/6132 tot en met 104/1400/6132 worden aangenomen.

De heer Fonteyne vraagt bij artikel 104/1400/6133 - werkingskosten voor gebouwen 
administratieve diensten - welke zaken ondernomen werden omhet energieverbruik te doen 
dalen.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat er een paar jaar geleden een personeelslid 
aangeworven is die het energieverbruik in al onze provinciale diensten zou opvolgen. Meer 
uitleg is te vinden in het verslag van de laatste commissie leefmilieu waar een volledige 
uiteenzetting gegeven werd. Enkele verbeteringspunten zijn: het beter afstemmen van de 
verwarmingsketels, het gedrag van de gebruikers beïnvloeden, het centraal aansturen om over 
gans het jaar een graad minder te stoken, de zonnewering,... Spreker besluit dat het een zeer 
goed project geweest is. 

Het artikel 104/1400/6133 wordt aangenomen.

Mevrouw Fannes vraagt bij artikel 104/1400/6150 - onderhoudscontracten administratieve 
diensten - beter onderhoud van garage, toegangsdeuren, omgeving van liften. Zoals deze er nu 
bij liggen, zijn ze zeker geen uitstraling voor de provincie.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat hieraan gewerkt wordt.

De heer Laeremans vraagt om vuilnisbakken aan de liften in de garage te plaatsen.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat alle suggesties welkom zijn.

De artikelen 104/1400/6150 en 104/1400/6180 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij het artikel 105/0210/6131 - administratieve kosten 
ontvangsten en plechtigheden provinciale overheid - het amendement nr. 132/2 werd 
ingediend door de heer Laeremans, nams de VLAAMS BELANG-fractie.

De heer Laeremans geeft toelichting bij het amendement.

De heer voorzitter geeft de raad om de plechtigheid ook eens bij te wonen.

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 132/2 in stemming.

Het amendement nr. 132/2 wordt bij hoofdelijke stemming verworpen met 56 stemmen, tegen 
16.

De artikelen 105/0210/6131 tot en met 106/0301/6131 worden aangenomen.
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De heer Debraekeleer vraagt bij artikel 106/0340/6131 - administratieve kosten 
competentiebeheer - wat daarmee bedoeld wordt. Over welke activiteiten gaat het?

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat het gaat over een vormingsproject van eigen 
personeel in samenwerking met het PIVO. Een jaar geleden werd er gestart met nieuwe 
manieren voor vormingen i.v.m. competenties. 

De artikelen 106/0340/6131 tot en met 121/0200/6131 worden aangenomen.

De heer Vanderstraeten vraagt bij artikel 101/0300/6401 - werkingssubsidies aan gezinnen, 
toelagen aan de politieke partijen vertegenwoordigd in de provincieraad - naar het antwoord 
gericht aan Minister Bourgeois. 

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat hij een kopie zal krijgen.

De artikelen 101/0300/6401 tot en met 104/1330/6401 worden aangenomen.

De heer Dandoy verwijst naar de artikelen 104/1350/6401 - werkingssubidies aan gezinnen 
aanmoediging 11 juli-vieringen en Vlaams karakter, 104/1350/6402 - werkingssubsidies aan 
overheden aanmoediging 11 juli-vieringen en Vlaams karakter en 104/1350/6401 -
werkingssubsidies aanmoediging 11 juli-vieringen en Vlaams karakter.
De UF-fractie stemt tegen deze artikels.

De artikelen 104/1355/6402 tot en met 124/0200/6133 worden aangenomen.

Mevrouw Duerinckx vraagt bij artikel 124/0200/6171 - belastingen, taksen, heffingen privaat 
patrimonium - meer uitleg over de toelichting. Hoelang staan de twee woningen leeg? Gaat 
het over taksen op leegstand? Begrijpt het verschil van bedragen 2010 tgo 2011 niet. 

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat het gaat over de leegstand van een woonhuis 
gelegen in de Holsbeeksesteenweg. Anderhalve maand geleden werd het dossier voor 
openbare verkoop in deze raad goedgekeurd.

Mevrouw Duerinckx vraagt verklaring over verschil van bedrag t.o.v. vorig jaar. Waarom had 
verkoop niet eerder kunnen gebeuren?

De heer Taes voegt eraan toe dat hij een schriftelijke vraag gesteld heeft m.b.t. dit dossier. 
Meer uitleg over dit dossier is terug te vinden in het schriftelijk antwoord.

De artikelen 124/0200/6171 tot en met 131/0220/6131 worden aangenomen.

De heer Laeremans vraagt bij artikel 131/0250/6131 - administratieve kosten catering -
hoever het koffiecontract staat.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat de uitspraak in het voorjaar zal vallen.
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De artikelen 131/0250/6131 tot en met 160/0130/6132 worden aangenomen.

De heer Fonteyne vraagt bij artikel 160/0200/6120 - technische werkingskosten 
vrijwilligerswerk - wie de presentiegelden krijgen.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dit vergoedingen zijn voor de leden van de 
adviescommissie voor ontwikkelingssamenwerking.

De artikelen 160/0200/6120 tot en met 160/0270/6132 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij de artikelen 150/0300/6401 - subsidies Amnesty 
International, 150/0310/6401 - toelage Liga Rechten van de mens - het amendement nr. 132/3 
werd ingediend door de heer Jan Laeremans, namens de VLAAMS BELANG-fractie.

De heer Laeremans licht het amendement toe.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat er een nominatieve subsidie gegeven wordt 
als solidariteit voor de mensenrechten.

De heer Laeremans zegt dat er geen enkel argument gegeven wordt om deze subsidie te 
ondersteunen. De Liga Rechten van de mens houdt zich bezig met futiliteiten die het eigen 
beleid van onze provincie ondergraven. Men moet toch consequent zijn in het toekennen van 
subsidies. Het expliciet saboteren van het Vlaamse beleid verdient geen subsidies.

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 123/3 in stemming.

Het amendement nr. 123/3 wordt bij hoofdelijke stemming verworpen met 44 stemmen, tegen 
12.

De artikelen 150/0300/6401 tot en met 160/0150/6402 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij het artikel 160/0310/6401 - werkingssubsidies aan 
gezinnen ontwikkelingssamenwerking - het amendement nr. 132/4 werd ingediend door de 
heer Jan Laeremans, namens de VLAAMS BELANG-fractie.

De heer Laeremans licht het amendement toe.

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 132/4 in stemming.

Het amendement nr. 132/4 wordt bij hoofdelijke stemming verworpen met 45 stemmen, tegen 
12.

De artikelen 160/0310/6401 tot en met 160/0380/6402 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat er een amendement nr. 132/5 werd ingediend door de heer 
Jan Laeremans, namens de VLAAMS BELANG-fractie om een nieuw artikel toe te voegen 
bij de begrotingsrubriek 'Openbare orde en veiligheid'.
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De heer Laeremans licht het amendement toe. 
Spreker stelt voor om het voorbeeld van Antwerpen te volgen en een preventiecampagne 
tegen brand en CO-vergiftiging op te richten.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat rookmelders ook opgenomen zijn in het 
reglement voor renovatie, maar voor dit specifiek zijn er nog geen schikkingen genomen. 
Spreker stelt voor om dit door de administratie te laten bekijken tegen de eerstvolgende 
begrotingswijziging die zal doorgaan in januari 2011.

De heer Laeremans is hiermee akkoord en trekt het amendement in.

De artikelen 300/0100/6200 tot en met 300/0200/6132 worden aangenomen.

Mevrouw Duerinckx vraagt bij het artikel 331/0100/6110 - reis- en verblijfskosten 
brigadecommissarissen - of het over één persoon gaat. Dit is een hoog bedrag voor één 
persoon.

De heer De Witte, gouverneur, antwoordt dat de term 'brigadecommissaris' niet meer gebruikt 
wordt, de nieuwe term is verbindingsambtenaar. Het gaat hier over drie 
verbindingsambtenaren die een speciaal statuut hebben en hebben recht verblijfskosten. Het 
ingeschreven bedrag is voorzien voor deze betaling.

De artikelen 331/0100/6110 tot en met 423/0240/6132 worden aangenomen.

De heer Laeremans vraagt bij het artikel 421/0700/6406 - investeringssubsidies aan 
overheden aanleg fietspaden in het kader van netwerken - een overzicht van het aantal 
kilometers gerealiseerde fietspaden.

De heer Dekeyser, gedeputeerde, geeft volgende cijfers: 12 km fietspaden is afgewerkt, 7,5 
km zit nog in de pipeline en 1,1 km is vermoedelijk afgerond. In totaal zijn dit bijna 20 km 
afgewerkte fietspaden. Voor volgend jaar zijn er al 2,5 miljoen aanvragen.
Deze gegevens zijn ook terug te vinden op de website.

De heer Heyvaert zegt dat op de commissie een duidelijk overzicht gegeven werd.

De heer Vanderstappen vraagt of het fietspad van de Aarschotsesteenweg ook voorzien is.

De heer Dekeyser, gedeputeerde, denkt het niet.

De heer Vanderstappen vraagt of de gedeputeerde ondertussen ter plaatste geweest is om de 
problemen van het fietspad vast te stellen.

De heer Dekeyser, gedeputeerde, antwoordt dat hij nog niet ter plaatse is geweest.

De artikelen 421/0700/6406 tot en met 530/0210/6131 worden aangenomen.

De heer Laeremans vraagt of het laatste debat over Europa doorgegaan is.
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Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat op het eerste debat mensen geweigerd 
moesten worden, alsook bij de voorlichting over 'werken bij Europa', omdat de plaatsen volzet 
waren. Op het laatste debat waren er iets minder mensen, wellicht een gevolg van het slechte 
weer, maar toch nog een 150-tal. Bovendien was het een zeer pittig debat. Het volgende debat 
is voorzien in het voorjaar van 2011.

De artikelen 530/0220/6120 tot en met 521/0500/6402 worden aangenomen.

Mevrouw Stassens vraagt bij het artikel 521/0510/6402 - werkingssubsidies aan overheden, 
subsidie POM: promotie bedrijvencentra - meer uitleg.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, antwoordt dat de startcentra een moelijke periode qua 
bezetting hebben ondergaan. De POM heeft daarom het initiatief genomen om de startcentra 
de promoten via een campagne. Dit was een éénmalige campagne in 2009, vandaar dat er 
geen budgetten meer ingeschreven staan voor 2010 en 2011. De campagne heeft resultaat 
geboekt want de bezettingsgraad is verhoogd, Tienen en Leuven zijn zelfs volzet.

De artikelen 521/0510/6402 tot en met 526/5200/6402 worden aangenomen.

Mevrouw Duerinckx vraagt bij het artikel 526/5400/6401 - werkingssubsidies aan gezinnen 
PDLT - Platform Groene Zorg - waarom nu maar 1/3 van het bedrag ingschreven werd.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat dit budget vanuit twee budgetlijnen komt, nl. 
economie en welzijn. Op het einde van het jaar komt dat budget terug samen.

De artikelen 526/5400/6401 tot en met 530/0432/6401 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij het artikel 560/0300/6401 - werkingssubsidies aan 
gezinnen vzw toerisme Vlaams-Brabant - het amendement nr. 132/6 werd ingediend door de 
heer Jan Laeremans, namens de VLAAMS BELANG-fractie.

De heer Laeremans licht het amendement toe.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat deze suggestie ook vorige week op de 
algemene vergadering voorgesteld werd. De dag voordien was er een samenkomst met alle 
gedeputeerden voor toerisme van de Vlaamse provincies waar men het EFRO-project 
voorgesteld heeft. Dit project wordt getrokken door Limburg met als basis wat de heer 
Laeremans voorstelt. Onze know-how die opgebouwd is in Halle-Vilvoorde met de 11 
digitale infozuilen wordt gebruikt als eerste aanzet. Er is afgesproken dat elke provincie dit 
idee verder onderzoekt. De nodige middelen voor de uitvoering zijn beschikbaar binnen de 
vzw toerisme.

De heer Laeremans trekt het amendement in op voorwaarde dat dit opgevolgd wordt.

De artikelen 560/0300/6401 tot en met 610/0200/6134 worden aangenomen.
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Mevrouw Duerinckx vraagt bij artikel 610/0200/6150 - onderhoudscontracten PAC Blauwe 
Stap Herent - welk werk de conciërge nu doet.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat het onderhoud niet optimaal gebeurde, maar 
het was ook geen expliciete taak van de conciërge. Het onderhoud moet verbeteren omdat ook 
de vergaderzaal in de toekomst meer gebruikt zal worden.

De artikelen 610/0200/6150 tot en met 623/0100/6405 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat bij het artikel 623/110/6401 - werkingssubsidies aan 
gezinnen - het amendement nr. 132/7 werd ingediend door de heer Daniël Fonteyne, namens 
de VLAAMS BELANG-fractie.

De heer Fonteyne licht het amendement toe.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat het budget onvoldoende is om dit te realiseren.

De heer Fonteyne vraagt of men dit zou realiseren indien er voldoende budget is.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat de deputatie dit eerst moet bespreken om dan 
een correct antwoord te geven.

De heer Fonteyne trekt het amendement in onder die belofte.

De artikelen 623/0110/6401 tot en met 630/0600/6405 worden aangenomen.

De heer voorzitter deelt mee dat er een amendement nr. 132/8 werd ingediend door de heer 
Jan Laeremans, namens de VLAAMS BELANG-fractie om een nieuw artikel toe te voegen 
bij de begrotingsrubriek 'Onderwijs'.

De heer Laeremans licht het amendement toe.

De heer Pijpen is van mening dat men tijd verliest met persoonlijke problemen van sommige 
mensen die in Grimbergen wonen.

Mevrouw de Bergeyck antwoordt dat dit één van de redenen is waarom men de uitbreiding 
van het Brusselse gewest vraagt.

De heer Fonteyne zegt dat de heer Pijpen niets weet over de problemen in de scholen. Het is 
niet enkel in Grimbergen maar ook in Lennik dat er grote problemen zijn met 78 % 
anderstaligen. 

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt de heer Laeremans zich vergist over de cijfers. Binnen 
het GOK-systeem zijn de juiste cijfers verzameld. Het is een taak van Vlaanderen binnen 
datzelfde kader.
Ons onderwijsflankerend beleid heeft duidelijk gekozen voor gelijke kansen en de aansluiting 
vanhet onderwijs op de arbeidsmarkt. Op de studiedag 'keuze in de kijker" werd de zeer 
interessante nota van de onderwijsminister toegelicht.
De discusie over de reorganisatie van het ASO, TSO en BSO moet hier niet gevoerd worden.
Spreker stelt voor om het amendement niet goed te keuren. 
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De heer Dandoy stelt voor om de subsidie voor de liga van de mensenrechten te verhogen. 
Het verbaasd hem niet dat een racistisch element vanuit het VLAAMS BELANG komt.

De heer Laeremans zegt dat men de franstalige leerlingen wilt helpen. Het is zeer positief dat 
franstaligen naar het nederlands onderwijs komen, maar we mogen onze eigen kinderen niet 
uit het oog verliezen. Dit alles is een gevolg van de problematiek van Brussel en het 
ondermaats zijn van het talenonderwijs in Brussel en Wallonië. De Vlaamse Regering doet 
helemaal niets aan de situatie. Extra ondersteuning om de problemen aan te pakken is meer 
dan noodzakelijk.

De heer Debraekeleer wijst erop dat de meting in alle scholen verplicht is. Het vroegere 
initiatief van de provincie om de scholen in de Rand te ondersteunen is weggevallen. Dit is 
spijtig want de provincie zou een inspanning kunnen leveren voor het secundair onderwijs in 
onze nederlandstalige scholen. 

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 132/8 in stemming.

Het amendement nr. 132/8 wordt bij hoofdelijke stemming verworpen met 53 stemmen, tegen 
13 en bij 1 onthouding.

De artikelen 701/0200/6120 tot en met 701/0270/6131 worden aangenomen.

Mevrouw Duerinckx, vraagt bij artikel 701/0120/6401 - werkingssubsidies aan gezinnen RVO 
Society - naar de betekenis van 'ontwikkeling van model'

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat het een project is in samenwerking met Prof. 
Roger Van Overstraeten. Het past in ons onderwijsflankerend beleid en loopt over drie jaar. 
De bedoeling is om de interesse voor techniek bij kinderen te stimuleren.

De artikelen 701/0120/6401 tot en met 760/0100/6134 worden aangenomen.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, verwijst naar algemene tussenkomst van de heer Laeremans 
waar hij het volgende gevraagd heeft: "Zaterdag lazen we in het persdossier dat er in Tienen 
al enkele maanden een allochtone bende rondhangt die scholieren afperst, ook aan het PISO. 
We zouden graag willen weten welke maatregelen daartegen zijn genomen door onze 
deputatie."
Spreker antwoordt dat er een algemeen probleem rond steaming is in de stad Tienen. Er is 
zeer goede samenwerking met de politiediensten en de andere secundaire scholen. Alle ouders 
hebben ook een brief gekregen om extra alertheid te vragen voor deze problematiek.

De heer Laeremans vraagt of dergelijk voorval enkel op straat heeft voorgedaan of ook in 
scholen.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, denkt enkel in het stadscentrum. In de provinciale school 
alvast niet.

De heer Fonteyne vraagt bij artikel 760/0100/6150 - onderhoudscontracten provinciedomein 
Kessel-Lo - meer uitleg over veiligheid van het domein.
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De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat de uitleg in de toelichting staat.

De heer Fonteyne vraagt meer duidelijkheid over de toelichting.

De heer voorzitter antwoordt dat de toelichting duidelijk is.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat er meer contracten afgesloten worden om de 
veiligheid van de bezoekers te garanderen.

De heer Laeremans vraagt welke gevolgen deze uitbesteding heeft voor het personeel.

De heer Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat er geen schrappingen zijn in het 
personeelsbestand.

De artikelen 760/0100/6150 tot en met 761/0230/6131 worden aangenomen.

De heer Troch vraagt bij artikel 761/0260/6132 - technische werkingskosten organisatie 
provinciale opvoedkundige activiteiten - om in volgende begroting het bedrag in werkbare 
gehelen te zetten. Op die manier krijgt men een beter zicht wat er met het bedrag gebeurt. 
Dezelfde opmerking heeft betrekking op pagina 92.

Mevrouw Zelderloo, gedeputeerde, antwoordt dat dit in de volgende begroting zal gebeuren. 
Nu is het enkel een overdracht van de vzw naar de algemene kosten van de administratie.  

De heer Dandoy heeft dezelfde opmerking. Er wordt geen uitleg gegeven.

De artikelen 761/0260/6132 tot en met 762/1430/6401 worden aangenomen.

De heer Dandoy zegt bij het artikel 762/1523/6401 - werkingssubsidies aan gezinnen vzw De 
Rand - dat de UF-fractie tegen stemt.

De artikelen 762/1523/6401 tot en met 762/1870/6401 worden aangenomen.

De heer Dandoy verwijst naar de artikelen 762/1880/6401 - werkingssubsidies aan gezinnen 
Vlabra'ccent vzw, 762/1890/6401 - werkingssubsidies aan gezinnen erkende culturele centra, 
763/0300/6401 werkingssubsidies aan gezinnen vzw Bedevaarten naar de IJzer.
De UF-fractie stemt tegen deze artikelen.

De artikelen 762/1880/6401 tot en met 764/0230/6120 worden aangenomen.

De heer Debraekeleer vraagt bij artikel 764/0240/6132 - technische werkingskosten 
organisatiekosten dienst sport - of deze verhoging geïndexeerd is of er iets nieuws gepland is. 
Is dit een logische verhoging?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat dit een logische verhoging is.
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Nieuw is dat geprobeerd zal worden om Fit in 12 weken aansluiting te doen vinden bij 
specifieke doelgroepen. Er zullen rond gehandicaptensport eveneens een aantal acties 
ondernomen worden.

Mevrouw Stassens merkt op dat er tussen de codes 764 - sport, twee codes 767 - streekgericht 
bibliotheekbeleid staan. Is dit niet verkeerd? 

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat eerst de werkingskosten vermeld staan en 
vervolgens de subsidies. Technisch is dit juist.

De heer Van Der Stappen verwijst naar het artikel 764/0730/6406 - investeringssubsidies 
bovenlokale sportinfrastructuur. Het bedrag is verhoogd. Houdt dit verband met de 
wielerpiste of is dat ook voor een motocrossterrein?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat dit het krediet is dat voorzien is voor het 
subsidiereglement. Het bedrag is verhoogd omdat er veel aanvragen zijn.

De heer Van Der Stappen vraagt of dit verband houdt met de wielerpiste of een 
motocrossterrein.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, antwoordt dat het om een subsidiereglement gaat. Over 
welke sportinfrastructuur het gaat hangt af van de aanvragen die worden ingediend. 

De heer Van Der Stappen verwijst naar de beleidsnota blz. 42. Waarvoor is het bedrag van 
150.000 euro bedoeld?

De heer Laeremans zegt dat die 150.000 euro het maximaal bedrag van de subsidie is. Kan 
dat bedrag ook voor de wielerpiste kan gebruikt worden.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat als er een aanvraag ingediend wordt voor een 
wielerpiste, dit bedrag hiervoor kan dienen. 
Het vroegere project van een wielerpiste samen met de stad Leuven en de wielerschool staat 
daar los van. Dat project is "on-hold" gezet tot wanneer de minister van sport zijn steentje 
bijdraagt. 

De heer Laeremans verwijst naar het artikel 764/0330/6401 -werkingssubsidie - De Gordel en 
aar het artikel 764/0335/6401 - werkingssubsidies- De Gordel voor scholen.

Het gaat telkens om een daling van het krediet. Dit staat nochtans haaks op de toelichting, 
waar staat dat er meer aanvragen zijn. 
Wat als De Gordel niet meer doorgaat?

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat binnen de enveloppe sport meer krediet voorzien is 
voor de aanvragen sportinfrastructuur. Waar mogelijk werd dit afgeroomd van andere artikels 
waarop bespaard kon worden.

De artikelen 764/0240/6132 tot en met 775/0230/6401 worden aangenomen.

De heer Debraekeleer verwijst naar het artikel 775/0310/6401 - werkingssubsidie vzw Artes 
Leuven. 
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Er is geen krediet meer ingeschreven, omdat de vzw Artes ontbonden is. 
Wordt het vroegere bedrag van 100.000 euro nu voor iets anders aangewend?

Mevrouw Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat zowel de vzw Cultuurinitiatieven als de vzw 
Artes Leuven volgend jaar in principe niet meer bestaan. 
Het vroegere bedrag van 100.000 euro is nu opgenomen in de grotere post van de vzw 
Cultuurpromotie - cultuurevenementen met grotere uitstraling.

De heer Laeremans verwijst naar de artikelen 790/0400/6402 - werkingssubsidie verplichte 
bijdrage tekort islamitische erediensten, 790/0400/6405 - inversteringssubsidie verplichte 
bijdrage tekort werking islamitische erediensten en 790/0410/6402 - werkingssubsidie
huisvestingsvergoeding islamitische bedienaars. 
De Vlaams Belang-fractie stemt tegen deze artikels

De artikelen 775/0310/6401 tot en met 801/0290/6405 worden aangenomen.

Mevrouw Vandervelde verwijst naar het artikel 801/0130/6405 - investeringssubsidie 
impulssubsidie. 
Het pleit voor de provincie dat ze een impuls wil geven, want er is inderdaad een achterstand. 
Werkt dit beleid? Moeten effectief plaatsen gecreëerd worden om de wachtlijsten te 
verminderen? Welke zijn de prognoses voor bijkomende plaatsen? 

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat door het beleid van de provincie de Overlegtafels 
veel assertiever dan enkele jaren geleden zeggen welke hun behoeften zijn, waar ze voor 
gaan, welke investeringen zij willen doen. 
De provincie heeft hen ondersteund door iemand laten mee te schrijven aan het meerjarenplan 
dat ze moeten opstellen.
De sector staat nu veel sterker, ook tegenover de Vlaamse regering.
Er komen een behoorlijk aantal plaatsen bij in Vlaams-Brabant, ten belope van meer dan 3 
miljoen euro. De provincie is klaar voor de cofinanciering hiervan.

Mevrouw Vandervelde verwijst naar de artikelen 801/0390/6402 en 801/0390/6405 -
werkings- en investeringssubsidies sociale campussen. 
Is er een technische reden waarom er een opsplitsing is tussen subsidies aan overheden en aan 
gezinnen?

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat in het geval de subsidietrekker een vzw is, is het 
aan gezinnen. Bij openbare besturen, is het aan overheden.
De provincie is volop bezig met een groot EFRO-project voor de vier sociale campussen. 

De artikelen 801/0130/6405 tot en met 843/0300/6401 worden aangenomen.

De heer voorzitter zegt dat bij het artikel 843/0700/6405 - investeringssubsidies kinderopvang 
het amendement nr. 132/9 werd ingediend door de heer Gust Herckens, namens de Vlaams 
Belang-fractie.

De heer Herckens licht het amendement 132/9 toe. Hij stelt voor het krediet te verhogen met 
400.000 euro. Het huidige krediet volstaat niet om aan de vraag naar kwalitatieve, flexibele en 
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betaalbare kinderopvang te voldoen. Dit tekort is nochtans een van de oorzaken van de 
denataliteit, waarvan de negatieve gevolgen gekend zijn.

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat in 2010 het bedrag bij de derde 
begrotingswijziging verhoogd werd om alle aanvragen te kunnen honoreren. Als het krediet 
volgend jaar ontoereikend is, zal weggehaald worden op andere posten om toch te kunnen 
voldoen aan alle aanvragen. 
Spreekster licht toe dat het bedrag nu verhogen weinig zoden aan de dijk brengt. Het duurste 
is immers de werking. De opstart en investering subsidiëren is niet voldoende om de werking 
te garanderen. De Vlaamse ondersteuning is nodig. Je mag niet de indruk geven "je kan 
starten," maar de volgende jaren volgt de kater als er geen Vlaamse ondersteuning komt 
vanuit Vlaanderen. We zijn hier afhankelijk van de programmatie van Vlaanderen.

De heer voorzitter brengt het amendement nr. 132/9 ter stemming.

Het amendement nr. 132/9 wordt bij hoofdelijke stemming verworpen met 52 stemmen tegen 
14.

De artikelen 843/0700/6405 tot en met 852/0400/6133 worden aangenomen.

De heer Laeremans verwijst naar het artikel 852/0400/6150 - onderhoudscontracten 
onthaalbureau inburgering Vlaams-Brabant.
Blijkbaar is er nu een poetsdienst nodig. Wie poetste er dan vroeger? 

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat een paar lokalen meer zijn opgenomen in het 
raamcontract.

De artikelen 852/0400/6150 tot en met 879/0401/6406 worden aangenomen.

Mevrouw Stassens verwijst naar het artikel 879/0402/6402 - werkingssubsidies energieaudit.
Wat wordt bedoeld met de helpdesk? Is daar budget voor voorzien? De energieaudits zouden 
stoppen? 

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat er budget voorzien is voor de helpdesks. Die 
worden opgericht naar aanleiding van de energieaudits die hebben plaatsgevonden bij de 
gemeentebesturen (een veertigtal), door middel van een samenaankoop. 
Het is de bedoeling om de gemeenten te ondersteunen in de maatregelen die worden 
voorgesteld in de energieaudits. 

De heer Laeremans verwijst naar het artikel 923/0710/6405 - investeringssubsidie 
energiebesparing. Het krediet vermindert met 100.000 euro. In de toelichting staat er echter 
dat er jaarlijks meer aanvragen worden ingediend.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat het subsidiereglement voor superisolerende 
beglazing nog moet worden voorgesteld, rekeninghoudend met de suggesties die er in de raad 
zijn geweest. Dit is echter geen gemakkelijke oefening.
Bij begrotingswijziging kan dit eventueel aangepast worden. Het is een raming.
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De heer Dandoy verwijst naar het artikel 922/0400/6403 - subsidies in tussenkomst in de 
intresten leninglast aankoop bouw Vlaamse rand. De UF-fractie stemt tegen.

Mevrouw Schreurs-Wauters verwijst naar het artikel 923/0160/6405 - investeringssubsidie 
erfpacht PIVO-woonzone. In 2010 was er een krediet voorzien van 1.150.000 euro. In 2011 
niets meer. Kan dit toegelicht worden?

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat dezelfde vraag gesteld werd bij de ontvangsten. 
Het heeft te maken met de erfpachtovereenkomst. Het is een nuloperatie.

De artikelen 879/0402/6402 tot en met 930/0430/6403 worden aangenomen.

Buitengewone ontvangsten

De artikelen 010/0100/1701 tot en met 000/0200/2211/02 worden aangenomen.

Buitengewone uitgaven

De artikelen 104/0720/2211/02 tot en met 104/0230/2440 worden aangenomen.

De heer Laeremans verwijst naar het artikel 104/0720/2211 - gebouwen: inrichting en groot 
onderhoud: administratie gebouwen.
Is het krediet van 200.000 euro ook bestemd voor de inkomhal van het provinciehuis? Wat is 
men ermee van plan? 

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, zegt dat er nog geen concrete plannen zijn. Er zijn wel een 
aantal voorbereidingen getroffen. Aan de ontwerper is gevraagd welke de mogelijkheden zijn. 
De aanpassingen moeten passen in het concept van het gebouw. 
Het gaat zowel over de inkomhal als de liftenruimte. 

De artikelen 104/0720/2211 tot en met 752/0100/2440 worden aangenomen.

De heer Laeremans verwijst naar het artikel 760/0100//2100 - plannen en studies: 
provinciedomein Kessel-Lo. 
Welke zijn de plannen om dergelijke dure studie er aan te wijden?

De heer Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat er een studie zal uitgevoerd worden naar het 
natuurbeheer van de oostlob. Dit is de omgeving van de abdij van Vlierbeek. Dit past binnen 
het parkbeheerplan dat in 2008 werd opgesteld. De westlob werd al eerder uitgevoerd. 

De heer Laeremans verijst naar het artikel 760/0300/2400 - meubilair en kantooruitrusting 
provinciedomein Halve Maan Diest. Er is 30.000 euro voorzien voor een picknickhoek. Hoe 
valt dit te rijmen met kantoor en meubilair? Is die picknickhoek bestemd voor het personeel 
of voor de bezoekers? 

De heer Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat het bedoeld is voor de bezoekers.
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De heer Laeremans vraagt of het dan niet verkeerdelijk bij meubilair en kantooruitrusting 
ondergebracht is. 

De heer Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat het om meubilair gaat.

De heer Debraekeleer verwijst naar het artikel 760/0200/2300 - installatie, machines, 
uitrusting provinciedomein Huizingen.
Er is een bedrag van 140.000 euro voorzien voor uitrusting en installaties. Het betreft onder 
andere een nieuwe glijbaan voor het zwembad. Voldoet de huidige glijbaan nog aan alle 
veiligheidsvoorschriften?

De heer Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat de huidige glijbaan nog voldoet aan de normen en 
in afwachting nog kan gebruikt worden.

Mevrouw Stassens verwijst naar het artikel 760/0300/2440 - andere roerende investeringen 
provinciedomein Halve Maan Diest. Er is 100.000 euro voorzien voor een ijspiste in 
kunststofplaten. Is het niet de bedoeling om het eerst uit te testen en het eventueel later 
definitief te voorzien? Of gaat het hier enkel om een attractie tijdens de feestdagen?

De heer Zelderloo, gedeputeerde, zegt dat de kunststofijspiste eerst getest wordt. Tussen 23 
en 30 december 2010 wordt een gehuurde ijspiste geplaatst. Dit zal geëvalueerd worden. Als 
dit positief blijkt, zal een ijspiste aangekocht worden.
Het project is in samenwerking met de stad Diest. 

De artikelen 760/0100//2100 tot en met 923/0740/2100 worden aangenomen.

De heer Laeremans verwijst naar het artikel 923/0750/2200 - terreinen en gronden: 
verwerving en inrichting gronden doortrekkersterreinen.
Wordt er een doortrekkersterrein op de site van het PIVO ingeplant tijdens de huidige 
werken? Of moet dit nog voorzien worden? 
Klopt het dat er ook nog een residentieel terrein voor woonwagenbewoners zal aangelegd 
worden? 

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat naar aanleiding van het opstellen van het 
provinciaal uitvoeringsplan en het overleg met de buurtbewoners, het terrein verplaatst is van 
de voorkant naar de achterkant. 
Via een overweg kan het doortrekkersterrein bereikt worden. Er is een aanbesteding geweest. 
De plannen zijn klaar. Er is een subsidiëring voorzien. De realisatie is waarschijnlijk voorzien 
voor volgend jaar. Het staat los van de huidige inrichtingswerken.

De heer Laeremans vraagt of de geruchten over een residentieel woonwagenterrein kloppen.

De heer Olbrechts, gedeputeerde, zegt dat het enkel geruchten zijn.

Mevrouw Jiroflée, gedeputeerde, zegt dat het aanleggen van een residentieel 
woonwagenterrein de bevoegdheid is van de gemeenten en niet van de provincie.

De artikelen 923/0750/2200 tot en met 923/0760/2900 worden aangenomen. 

De heer voorzitter deelt het resultaat mee, rekeninghoudend met de wijziging.
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Gewone ontvangsten: 152.640.500 euro
Gewone uitgaven: 152.640.500 euro
Buitengewone ontvangsten: 24.502.550 euro
Buitengewone uitgaven: 24.502.550 euro.

De heer voorzitter brengt het geamendeerde Besluit I van voorstel nr. 132 (provinciale 
opcentiemen) ter stemming.

Het geamendeerde Besluit I van het voorstel nr. 132 wordt bij hoofdelijke stemming 
aangenomen met 45 stemmen tegen 21 en bij 1 onthouding.

De heer voorzitter brengt het geamendeerde voorstel nr. 132 (provinciebegroting 2011 -
resultaat) ter stemming.

Het geamendeerde voorstel nr. 132 (provinciebegroting 2011-resultaat) wordt bij hoofdelijke 
stemming aangenomen met 43 stemmen tegen 20 en bij 1 onthouding.

De heer Vanderstraeten verklaart zijn onthouding bij de stemming:
1. de kredieten met betrekking tot het dagonderwijs
2. de werkingstoelagen voor de politieke fracties
3. de subsidie ontwikkelingssamenwerking

De heer voorzitter sluit vervolgens de vergadering om 17.50 uur. 
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